
 

Styrelsebladet 2 mars-april 2023 
 
Då har nya styrelsen haŌ siƩ första möte och eƩ nyƩ samarbete med nya styrelsemedlemmar har 
påbörjats.  
.  
 
Vi har under månaden försökt aƩ vara lite mer akƟva på nätet för aƩ få ut lite informaƟon om vilka 
det är som siƩer i nya styrelsen och även vad våra medlemmar önskar aƩ vi ska driva.  
Frågeställningarna var följande:  
 
Nu närmar det sig styrelsemöte och vi har börjat brainstorma kring vad man vill ha ut av sin rasklubb, 
och vad kan då vara bäƩre än aƩ få medlemmarnas åsikter och tankar?  
 
 ?Vad önskar du som belgarägare aƩ få ut av klubben ڽڼڻںڹڸ
  ?Vad önskar du som uppfödare få ut av klubben ڽڼڻںڹڸ
  ?Vilken informaƟon saknar du i nuläget ڽڼڻںڹڸ
  ?Vilka akƟviteter hade du önskat ڽڼڻںڹڸ
  ?Kan du själv tänka dig aƩ ha en hundpromenad, kurs, läger eller föreläsning ڽڼڻںڹڸ
 
 
Önskemål har kommit kring bland annat läger, kurser, föreläsningar, prova på dag, och tydlig 
informaƟon samt välkommen mejl är något av det som önskas. Tyvärr hann vi inte diskutera igenom 
dessa förslag deƩa möte. Ordförande har dock börjat med välkomstmejl så en önskan är uppfylld 
redan nu.  
 
Vill man så går det bra aƩ komma med yƩerligare förslag och önskemål, vi är allƟd öppna för aƩ ta 
upp nya frågor. 
 
Den senaste Ɵden har varit mycket jobb med just FMBB dvs belgar Vm. De har varit lite svåra aƩ nå 
och aƩ få informaƟon. Vi har en Facebook grupp som är länkad från vår Offentliga Facebook sida där 
man kan följa vårat fantasƟska landslag, bli gärna med där!  
 
 
Vi har åter igen lyŌ frågan med sbk när utbildning kring lathunden kan komma men har fåƩ 
informaƟonen aƩ det inte är något bestämt datum ännu då de håller på aƩ bygga om sidan. Lite 
tråkigt. 
En rolig sak dock är aƩ vi fåƩ en förfrågan från en student som vill göra siƩ examensarbete kring våra 
belgare och dess mentalitet. Vi har tackat ja Ɵll deƩa och tycker det är väldigt roligt aƩ han valt just 
oss!  
 
Svenska kennelklubben har också sänt ut förfrågan kring vår bedömning av aƩ juniorer och veteraner 
skall kunna plocka cerƟfikat på utställning. Vi har valt aƩ säga ja Ɵll veteran men nej Ɵll junior. 
Anledningen Ɵll det är aƩ vi noterat en viss stress för aƩ hinna plocka certen vilken inte gynnar 
hundarna, speciellt i en Ɵd där hormoner spirar.  
 
 
Vi har utöver eƩ styrelsemöte också haŌ eƩ så kallat arbetsmöte, där vi gåƩ igenom punkter som 
skall framföras på nästa möte. DeƩa för aƩ vara bäƩre förberedda i vissa frågor.  
 
Vi planerar också inför eƩ medlemsmöte med föreläsning och önskar förslag för vilket ämne ni skulle 
vara intresserade aƩ höra mer kring? Mejla gärna in förslag.  



 

 
Men det vikƟgaste av allt! Vårt svenska landslag har varit nere i Rumänien och kämpat!  
Två Vm guld fick vi med oss hem, helt fantasƟskt!  
 

 
 
Resultaten blev följande: 
 
Mond Cat 1 
 
Annie plac 6 med 167,5 p 
 
Mond Cat 2  
 
JeaneƩe plac 9 med 252 p 
 
Mond Cat 3 
 
Sara 17 placering 325 p 
 
Frida 32 plats 270 p  
 
Agility 
 
KersƟn plac 42 
 
Drag  



 

 
Andreas Schelin plac 1 
 
Jonathan Berglund plac 1 
 
Annika Berglund plac 5 
 
IGP 
 
Maria A 48 B 77  C 79 totalt 204 p 
 
Viorel A 87 B 87 C  82 totalt 255 p  
 
Anna A 30 B 83 C 80 totalt 193  
 
 
Nästa år går FMBB i Italien och då hoppas vi på många startande! Nya Kvalreglerna hiƩar du på 
hemsidan.  
 
Sbu , SBM i både lydnad , rally , mondioring mm närmar sig. Kom gärna och ƟƩa på dessa 
evenemang! ( även den infon finns på hemsidan.  
 
 
Sist men inte minst, stort tack Ɵll alla våra samarbetspartners Ɵll landslaget! Ni är guld värda och vi är 
stolta över aƩ ha med er under resan!  



 

 
 


